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Claus Christensen               Jacob Høggaard- Afbud 

Birgit Pedersen                    Mette Petermann 

Margit Knudsen                  Irene Nielsen- Afbud 

Karin Fredskild                   Jørgen Poulsen- Afbud 

Thomas Michaelsen 

 

  

EMNER PÅ DAGSORDENEN 

PUNKT 1: GENNEMGANG OG GODKENDELSE AF FORRETNINGSORDEN FOR 

BESTYRELSESMØDER 

- 2.2 dagsorden ændres til 7 dage- hastepunkter kan eftersendes hvis det godkendes af 

bestyrelsen. 

- 2.6 Fjernes underskrivelse af referat og kommunikation 

- 2.8 Ad hoc-udvalg skal orientere og søge godkendelse i bestyrelsen. Referater skal sendes til 

fællesrådets bestyrelse. 

PUNKT 2: GENNEMGANG OG JUSTERING AF ARBEJDSFORDELING 2023  

- De forskellige opgaver diskuteres og fordeles blandt bestyrelsens ordinære medlemmer. Dialogen 

giver anledning til flere forskellige drøftelser. Bl.a. de mange forskellige underudvalg der er 

opstået igennem årene på Mandø. Hvor der kan være tvivl om, hvilket funktion, mandat og 

medlemmer, der sidder i de forskellige udvalg. Bestyrelsen ønsker derfor at få lavet en oversigt 

over disse, for at kortlægge deres relevans. 

- Fordelingen af diverse opgaver, nedskrives på bilag; Fællesrådets arbejdsfordeling 2023 

PUNKT 4: MØDE MED ESBJERG KOMMUNE D. 12. APRIL 2023 

- Etablering af parkeringsplads - status 

- Etablering af ny tilkørselsvej- status 

- Hydrologiprojektet ved Låningsvejen - status 

- Fremtidig affaldssortering på Mandø - hvad er planerne 

- Kommunens manglende ageren angående byggesager 

- Udskiftning af gadelygter 

- Evt.  

o På mødet deltager, Claus, Karin og Mette 

 

PUNKT 5: Hjemmeside og sociale medier 

- Jacob bliver medadministrator på Facebook siden 

- Bestyrelsen vil prøve at oprette en Instagram profil, for at rammer målgrupper, der ligger uden for 

privatsfæren, hvor Facebook bevæger sig.  



Side 2 

- Nyhedsmailen må gerne indeholde informationer om private erhvervsdrivende, så længe der 

skelnes imellem et kommercielt og redaktionelt indhold. 

- Hjemmesiden deles med Mandøforeningen. Hjemmesiden, må tages på som punkt, ved et 

kommende fællesmøde med Mandøforeningen. 

- Bestyrelsen ønsker at udarbejde en kommunikationsstrategi. 

PUNKT 6: GENERALFORSAMLING I SAMMENSLUTNINGEN AF DANSKE SMÅØER 

- Generalforsamlingen forgår d. 12-14 maj, Claus og Birgit deltager 

 

PUNKT 7: FUGLESAMLINGEN 

- Der er dannet et udvalg for fuglesamlingen, som består af Birgit, Jesper, Margit, Jette og Niels 

Knudsen. 

- Der ønskes at søge fonde til finansiering af udstilling til fuglesamlingen, som er overdraget til og 

varetages af- Mandø fællesråd. 

PUNKT 8: Midtvej 7 

- Projektbeskrivelsen drøftes i bestyrelsen, som kommer med forskellige kommentar. Mette og Birgit 

skriver fællesrådets kommentar end i teksten og returnere denne til Ivan. 

PUNKT 9: EVT 

- Der fremsættes et ønske om en bærbar computer 

- Birgit informerer om, at der er bevilliget områdefornyelses midler til Mandø. Disse skal bruges 

inden 2025.  

 

PUNKT 10: Punkter ti l næste møde 

- Økonomiske investeringer 

- Fuglesamlingen 

- Referat fra mødet i SaDs 

- Kommunikationsstrategi 

 

 

 

 


